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Abstract (en)
The device has a continuous radiating structure (10) formed by waveguides of a rectangular section presenting three sections (a, b, c) pierced with a
series of slots (12, 14, 16) respectively. A microwave signal is injected into the slots. An energy transition unit transmits energy between the structure
and a Yagi type directive antenna, where the sections are adjacent and consecutive to each other. Large dimension of the slots (14) progressively
extends on length of the section (b).

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif de communication radioélectrique (10, 20) comportant une structure continue rayonnante (a) percé d'une première
série de fentes (12), à l'intérieur de laquelle un signal hyperfréquence est injecté, une antenne directive (c) et un moyen de transition (b) d'énergie
entre la structure continue rayonnante (a) et l'antenne directive (c) caractérisée en ce que ledit moyen de transition (b) et ladite antenne directive (c)
sont constitués respectivement d'un deuxième et d'un troisième tronçons de structures rayonnantes.
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